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Äldrenämnden Datum: Diarienummer: 
Tjänsteskrivelse till äldrenämndens arbetsutskott 2020-11-22 ALN-2020-00617 

Handläggare: 
Daniel Karlsson 

Bidrag till föreningar 2021 - Vänsam 

Förslag till beslut 

Äldrenämndens arbetsutskott föreslår nämnden 

1. att bevilja Vänsam 18 000 kr i bidrag för verksamhetsåret 2021. 

Ärendet 

Äldrenämnden har vid sammanträdet den 17 december 2020 behandlat samtliga 
inkomna ansökningar om föreningsbidrag för verksamhetsåret 2021. Vänsam har 
ansökt om 18 000 kr för genomförande av kulturevenemang på Nyby Seniorboende 
2021. Äldrenämnden har beslutat att bevilja ansökan i sin helhet. 

Beredning 

Ärendet har beretts på avdelningen för avtal och marknad. 
Fördelningen av bidrag till föreningar har gjorts efter följande kriterier: 

Postadress: Uppsala kommun, äldreförvaltningen, 753 75 Uppsala 
Besöksadress: Stationsgatan 12 
Telefon: 018-727 00 00 (växel) 
E-post: a ldreforva ltn ingenPuppsa la.se  
www.uppsala.se  
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• Verksamhetens planerade omfattning 

• Uppfyllelse av tidigare aktiviteter man fått bidrag för av nämnden. 

• lvilken mån verksamheten utgör ett komplement till nämndens ordinarie 
verksamhet och annan ideell verksamhet 

• Vid ansökan om lönekostnader görs alltid en avvägning om hela eller del av 
ansökt lönekostnad bör självfinansieras eller täckas av ideellt arbete 

• Bidrag ges i enlighet med bestämmelserna i nämndens riktlinjer för bidrag till 
föreningar 

• Bidrag ges i enlighet med intentionerna i den lokala överenskommelsen 
mellan kommunen och föreningslivet 

• Bidrag ges i enlighet med intentionerna i kommunens mål och budget och 
nämndens verksamhetsplan 

Föredragning 

Föreningen Vänsam är en sammanslutning av föreningar och kyrkor som verkar bland 
äldre och personer med funktionsnedsättning inom Gamla-Uppsala/Nybyområdet i 
Uppsala. Föreningen bedriver bland annat biblioteksarbete, information, utbildning 
och kulturverksamhet på Nyby Seniorboende. 

Vänsam har ansökt om 18 000 kr för kulturevenemang på Nyby Seniorboende under 
verksamhetsåret 2021. Äldrenämnden har beslutat att bevilja ansökan i sin helhet. 

Ekonomiska konsekvenser 

Bidraget ryms inom budgeten för föreningsbidrag. Budgeten för föreningsbidrag 
(exklusive bidrag till pensionärsföreningar samt bidrag/stöd inom ramen förlOP) 
föreslås omfatta 1 594 000 kr år 2021, vilket är 100 000 kr mer än utfallet för 
innevarande år. 

Beslutsunderlag 

• Ansökan om bidrag från äldrenämnden för verksamhetsåret 2021 från Vänsam. 

Äldreförvaltningen 

Carina Juhlin 

Förvaltningsdirektör 
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Läs anvisningarna på sista sidan innan du fylleri blanketten. 

Sökande förening/organisation 
Föreningens/organisationens namn Organisationsnummer 

Vä nsa m 817603-1907 
Besöksadress 

Leopoldsgatan 5 
Eventuell c/o adress 

Postadress (om annan än besöksadress) Postnummer och ort 

75441 Uppsala 
E-postadress till föreningen Telefon 

Webbadress 

Antal medlemmar bosatta i Uppsala kommun per sista decemberföregående år 

Totalt varav kvinnor varav män 

Antal anställda föregående och innevarande år, samt tjänstgöringsgrad 

Totalt varav kvinnor varav män 

Ungefärligt antal volontärer/frivilliganställda i verksamheten 

Totalt varav kvinnor varav män 

40 31 

Ansökan bidrag 
dankgiro/plusgirokonto 

Bankkonto; 9023 102 9103 
Ansökan avser 

1>1  1 år 3 år 

Kontaktperson 
Kontaktperson 

Gun Mases 
E-postadress 

g.hemringe@telia.com 

Styrelsen och revisor 
Antal styrelseledamöter (inklusive suppleanter) 

9 

Föreningen ansöker om totalt 

18000 kr 

År 1 kr År 2 kr 

Telefon dagtid 

072 22234441 

År3 kr 

Totalt 

15 
Ordförande 
Gun Mases 

Sekreterare 
Birgitta Eklund 
Kassör 
Stig Sjölund 
Revisor 
Leif Johansson 

varav kvinnor varav män 

9 6 

      

         

    

E-postadress 
g.hemringe@telia.com 
E-postadress 
birgitta.eklund@hotmail.com 
E-postadress 
stig.sjolund@gmait.com 
E-postadress 
leif_johansson@telia.com 

Telefon 
072 2234441 
Telefon 
070 9242089 
Telefon 

070 6329281 
Telefon 
070 6952105 
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Andra sökta och beviljade bidrag (från till exempel landstinget, annan kommunal 

nämnd, projektbidrag etc. för verksamhet som vänder sig till personer över 65 år 
Bidrag fås under innevarande år (kr) från annan kommunal nämnd 

0 

Bidrag för (typ av verksamhet) 

0 

 

  

Bidrag fås under innevarande år (kr) från annan part I Bidrag för (typ av verksam het) 

0 0 

Bidrag söks för nästkommande år (kr) från annan kommunal nämnd Bidrag för (typ av verksamhet) 

0 0 

Bidrag söks för nästkommande år (kr) från annan part Bidrag för (typ av verksamhet) 

0 1 0 
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Beskrivning och redogörelse av vad ansökta medel ska användas till. 

Ange särskilt vilken målgrupp verksamheten vänder sig till. 

Uppdrag vid Nyby Trygghetsboende, Leopoldsgatan 5. 
Målgrupp +65 år 
Volontärverksamhet: ledsagning, värdtjänster 
Biblioteket: löpande skötsel, möten, högläsning 
Expeditionen: bemannas 2 timmar/vecka 
Restaurangen: ledsagarservice för rörelsehindrade 
Vaccinering: arrangera för alla +651 närområdet 
Kulturprogram: anordnas c:a 8 gånger per år 
-musik, sång, kåserier av arvoderade artister 
-servering av kaffe och smörgås 

Bilaga: genomfört program år 2019. 
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Planerade kostnader för verksamheten under perioden 
Ekonomisk planering/preliminär budget för verksamheten under perioden med information om eventuella 
medfinansiärer. Ange typ av kostnad, (ex. personalkostnad, lokalhyra, el, resekostnader, telefon-abonnemang, 
administration etc.) budgeterad kostnad, sökt bidragssumma samt eventuell finansiering från annan part. 
Eventuell personalkostnad ska anges inklusive arbetsgivaravgifter. 

Budgeterad kostnad ' Varav sökta Varav eventuell 

bidrag från finansiering från 

äldrenämnden annan 

Typ av kostnad 

Artister, kulturprogrammet 

Utbildning, samvaro för volontärerna 

Servering, diverse 

18.000 18.000 

8.000 

4.000 

Aumma: 
30.000 



I Underskrift Ordförande 

kim  
Namnförtydligande 

a h  Pil e5  
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Handlingar som ska bifogas med ansökan 
• Stadgar (endast vid stadgeändringar eller om förening inte sökt bidrag hos nämnden tidigare) 
• Årsmötesprotokoll (från senaste årsmötet) 
• Verksamhetsberättelse (från föregående år) 
• Ekonomisk redovisning (från föregående år) 
• Revisionsberättelse (från föregående år) 
• Kopia på hyresavtal vid ansökan om hyres-/lokalkostnader 
• Ifylld redovisningsblankett av verksamheten 2019 (endast om föreningen beviljats bidrag av 

nämnden för detta år) 

Underskrift 
Att uppgifterna i ansökan jämte bilagor är korrekta intygas. Föreningen förbinder sig att lämna verksamhetsberättelse, 
resultat- och balansräkning och revisionsberättelse för det år föreningen beviljats bidrag. 

Vi behandlaroch skyddardin information i detta formulär enligt reglerna i Dataskyddsförordningen (GDPR). Läs mer om Uppsala 
kommuns hantering av personuppgifter och dina rättigheter som uppgiftslämnare på www.uppsala.se/gdpr. 



Planerade kostnader och volymer för de aktiviteter ansökan avser 
Utgå från de aktiviteter er förening söker bidrag för och ange beräknade kostnader för aktiviteten, beräknat antal deltagare samt beräknat antal tillfällen aktiv 
kommer att erbjudas. Summan av kostnaderna av aktiviteterna på denna sida ska motsvara summan av sökta bidrag för verksamheten på sidan 3 i denna bla 
Aktivitet kan både vara avgränsad aktivitet vid ett visst antal tillfällen såsom medlemsmöten, föreläsningar och kurser eller kontinuerligt pågående aktivitet si 
öppethållande av träffpunkt ellerjoursamtal via telefon. 

Kopia av denna sida sparas av föreningen som fylleri redovisning av sökta aktiviteter och lämnar in till nämnden senast den 31 maj året efter det år som aktiv' 
Fälten under redovisning lämnas alltså tomma i denna ansökan. 

Ansökan 2021 

Planerad aktivitet Beräknat i  Varav Varav män Beräknat antal 

antal kvinnor tillfällen aktiviteten 
deltagare erbjuds samt 
per tillfälle 

Redovisning 2021 (lä 

Beräknade Aktivitet Antal 

totala utförd deltagare 

kostnader Ja/Nej per tillfälle 

period för aktivitet för aktivitet 

Artister, kulturprogram 

Utbildning, samvaro, volontär 

Servvering, diverse 

7 c> 50 20 4 våren, 4 hösten 18000 

8000 

4000 



Vänsams Kultur-evenemang år 2019 

  

Antal Antal åhörare 

Datum Arrangemang Medverk. M/Kv 

08-feb Lighthouse Band 4 21/69 

 

Musik. Sång 

  

15-mar Opalerna 30 24/60 

 

Körsång 

  

05-apr Ako & Grosse 2 35/85 

 

Musik, sång 

  

10-maj Lars Gunnar Wiklund 1 20/65 

 

Musik, sång, kåseri 

  

13-sep Trio Fobi 3 35/60 

 

Musik, sång 

  

11-okt Einars 
musik, sång 

6 30/75 

03-nov Allhelgona-samkväm 4 12/46 

09-nov Tensta Spelmän 
musik 

10 30/68 

06-dec Solskensorkestern 
musik, sång 

5 31/60 

Sammanställt av: 
Stig Sjölund 

J 



37 606 kr 

2
,
1V 2_ o; 

Underskrift av Revisor: 

-7/ 

insams ekonomi  

Resultat helår 2019 Budget 2019 

3 000 kr 3 000 kr 
18 877 kr 10 000 kr 
16 000 kr 16 00f: • 
1 000 kr 1 000 kr 

38 877 kr 30 000 kr 

21 849 kr 16 000 kr 
3 328 kr 4 000 kr 
6 534 kr 7 500 kr 

1 929 kr 

   

539 kr 

  

1 085 kr 2 500 kr 

 

400 kr 

  

1 130 kr 

   

500 kr 

  

37 294 kr 30 000 kr 

T3Kter:  

aiemsavgifter 
Servering 
Kommunbidrag 
Bidrag Bilda 

summa 

Kostnader:  

Kultursamling 
Servering 
Väntjänster 

Akvariet, skrivare 
Uppvaktningar 
Administration 
Medlemsavgift 
Välgörenhet 
Bankkostnad 

Summa 

Överskott: 1 583 kr 

Balansräkning 31 dec. 2019 

Tillgångar:  

Bankkonton 37 606 kr 

Skulder:  

Eget kapital 36 023 kr 
överskott 1 583 kr 

Summa 

Underskrift av kassör: 

'I - i  
Stig Sjölund 



UPPSALA 21/1 2020 
) 

(tel t4----L5 .(iL,C6, 
EVERT SANDEN LEIF JO ANSSON 

VÄNSAM 

REVISIONSBERÄTTELSE 

UNDERTECKNADE HAR DENNA DAG GRANSKAT VÄNSAMS RÄKENSKAPER TIDEN 

1/1 TILL DEN 31/12 2019 

VIHAR FUNNIT ATT RÄKENSKAPERNA ÄRO VÄL FÖRDA SAMT BOKFÖRINGEN 

JÄMTE ÖVRIGA HANDLINGAR SOM VARIT TILL STÖD FÖR VÅR GRASKNING 

HAR KONTROLERATS OCH FUNNIT ATT REDOVISNINGEN ÖVERENSTÄMMER 

MED VERIFIKATIONERNA 

. DÄRFÖR FÖRESLÅR VI ATT FULL TACKSAMHET OCH ANSVARSFRIHET 

TILLKÄNNES STYRELSEN FÖR DEN TID REVISIONEN OMFATTAR 

REVISORER 
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Verksamhetsberättelse 
för samverkansföreningen 

VÄNSAM 

2019 

Medlemmar: 
Klubb Nyby, RPG i Gamla Uppsala, PRO Svartbäcken, SPF Idun, Svenska kyrkan Gamla Uppsala 
församling samt Österledskyrkan. 

Årsmötet: fl 

Årsmötet genomfördes den 28 februari vid Nyby Trygghetsboende. Efter en kort inledning 
överlämnades ordet till UPS, Uppsala Pensionärsföreningars Samarbetsråds ordförande Jan Ask 
som informerade kring aktuella äldrefrågor som UPS arbetar med. De många närvarande 
uppskattade informationen som bl.a. innehöll hur lever Uppsala upp till begreppet "en äldrevänlig 
stad", äldres utsatthet i ett "tuffare" samhälle samt behovet av ideella organisationer mm. Tillfälle 
fanns även till att ställa frågor som Jan Ask besvarade. 

Därefter öppnades årsmötet av ordförande Gun Mases. 

Årsmötesfunktionärer valdes: 
Ordförande Folke Moberg och sekreterare Dahn Sundberg, båda från RPG i Gamla Uppsala. 

Verksamhetsberättelsen samt kassaredogörelsen godkändes. 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

Styrelsen har bestått av: fl 
Ordinarie: Ordförande, Gun Mases, Svenska kyrkan Gamla Uppsala församling, 
sekreterare, Birgitta Eklund, PRO Svartbäcken, kassör, Stig Sjölund, SPF Idun, vice ordförande, 
Rolf Wallin, PRO Svartbäcken, vice sekreterare, Mats Larsson, RPG i Gamla Uppsala, Elaine 
Pettersson, Klubb Nyby, Hans Bergström, Österledskyrkan, Maud Lundström, SPF Idun. 
Suppleanter: Gunilla Myhre, Klubb Nyby, Vakant, Österledskyrkan, Inger Grandell, PRO 
Svartbäcken, Siw Björkgren, Svenska kyrkan Gamla Uppsala församling, Siri Johansson, RPG i 
Gamla Uppsala, 
Adjungerade: Daniel Hawkins, Träffpunkten, Maria Berg, värdinna vid Nyby Trygghetsboende 
samt Elisabet Fougman, sammankallande i serveringskommittén. 

Under 2019 har Vänsam genomfört 6 protokollförda sammanträden utöver årsmötet, Dessutom har 
arbetsutskottet bestående av ordförande, sekreterare och kassör haft fortlöpande kontakter mellan 
sammanträdena både via mall, telefon och möten på expeditionen. 

Revisorer: 
Ordinarie: Evert Sanden, PRO Svartbäcken samt Leif Johansson, SPF Idun. 
Suppleant: Gunvor Toorell, Nyby Trygghetsboende. 

Väntjänstkommitte: 

Sammankallande Elaine Pettersson, Klubb Nyby, Gunilla Myhre, Klubb Nyby samt Gun Mases, 
Svenska kyrkan, Gamla Uppsala församling. 

Serveringskommitté: Elisabet Fougman, Carl-Einar Fougman, Solveig Norrby samt Viola Löhman 
valdes vid årsmötet till serveringskommitté med Elisabet Fougman som sammankallande. .(4/ 
Serveringskommittén har skött serveringen vid 8 kulturprogram under året samt vid årsmötet och ? 9f-3 

•KG 57 C 
fl - 1Y ,' ii ,--50 iV2 



Vänsams styrelse är mycket tacksamma för det arbete de utfört som är både till glädje för besökarna 
men även för oss i Vänsams styrelse. 

Kulturkommitté: 
Sammankallande Gun Mases, Svenska kyrkan, Gamla Uppsala församling, Sune Pettersson, 
Klubb Nyby, Hans Bergström, Österledskyrkan, Inger Grandell, PRO Svartbäcken, 
Maud Lundström, SPF Idun samt Siri Johansson, RPG f Gamla Uppsala. 

Valberedning: 
Valet av valberedning till 2019 års årsmöte överlämnades till den nyvalda styrelsen då inga 
kandidater fanns att tillgå. Styrelsen har under året arbetat med frågan men inte funnit någon 
lösning på problemet vilket har inneburit att vi alla åter har fått uppgiften att söka kandidater till de 
olika posterna som ingår i Vänsams arbete. 

Förtroenderådet: 
Förtroenderådet upphörde under år 2018 och har ännu inte ersatts med någon form av organ för 
samråd och ömsesidig information mellan representanter från kommunen och dess personal, 
hyresgäster, frivilligorganisationer, träffpunkten och värdinna. Vid Vänsams sammanträden deltar 
representant från Träffpunkten samt värdinnan om deras arbetstid så medger. 

Verksamhet: 
De anslutna organisationerna utför en betydande och omtyckt verksamhet såsom andakter, bingo, 
boule, hantverk, konserter, kulturträffar, resor, promenader, studieprogram, sångstunder, 
ljuständning vid allhelgonahelgen, visningar av kläder m.m. 
Styrelsen har även diskuterat om det finns ytterligare uppgifter som Vänsam kan utföra. 
Medlemmarna i styrelsen har tagit med sig frågan till sina organisationer men ännu har det inte 
kommit några förslag på ytterligare uppgifter för Vänsam att utföra. 
Vänsam har även deltagit vid UPS, Uppsala Pensionärsföreningars Samarbetsråds 
ordförandekonferens samt årsmöte. 

Vänsam ansöker om Äldrenämndens bidrag till föreningar senast den 31 maj för kostnader gällande 
utbildning, samvaro volontärer, kulturprogram mm. 

Vänsams expedition har varit bemannad tisdag — torsdag mellan kl. 9.00 — 11.00. 
Bemanning och de fördelar som finns för Vänsam att vara tillgängliga för besökare och boende vid. 
Nyby Trygghetsboende är övervägande positivt. Medlemsorganisationerna ska om möjligt finnas 
där för samtal, information, hänvisning samt "fånga upp" önskemål på arbetsuppgifter som 
boende/besökare ser att nu saknas. 
Tyvärr har det varit svårt att bemanna dessa dagar varför Vänsam vid sammanträdet den 16 maj • 
beslutade att expeditionen endast skulle vara bemannad på torsdagar mellan Id. 10,00 — 12.00 från 
och med 1 juni. Ordförande gör schema där alla som ingår i styrelsen finns med som bemanning. 

Värd/värdinnetjänster i restaurangen utförs varje dag och är mycket uppskattade av både mot-
tagare, restaurangen och Hemvården. Det är 6 personer samt 3 reserver som bemannar denna tjänst. 

Vaccinering mot säsongsinfluensa anordnades den 28 november, Id. 9.00 — 11.00 i samarbete med 
Aros hälsocenter. 80 personer blev vaccinerade under drygt 2 timmar. 

Ljuständning i Allhelgonatid. Arrangemanget övertogs av Vänsam då frivilliggruppen som 
tidigare arrangerade den uppskattade ljushögtiden i 11 år beslöt att upphöra med sitt arbete på grund 
av ålder, Gun Mases som ingått i gruppen i många år tog upp frågan på en sammanträde och 
Vänsam beslutade att arrangemanget ska ingå i den årliga ordinarie verksamheten,  
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Programmet innehöll sång, musik, tankar samt samvaro kring kaffeborden. Medverkande var 
Hans-Erik Öberg, Mats Toorell samt Niklas Westling. Överskottet från serveringen, 1.130 kronor 
gick till Alzheimers fonden. 58 personer närvarade. 

Akvariet ingår i Vänsams åtagande rent ekonomiskt men det har tidigare varit medarbetarna: i Nyby 
Servicegrupp som utför arbetet när det gäller mat och rengöring. Nyby Servicegrupp har många 
uppgifter att utföra under dagen och därför fanns önskemål att skötseln av akvariet läggs ut på 
någon frivillig medarbetare så kallad Väntjänst. Siw Björkgren har åtagit sig att rengöra akvariet 
1 gång i månaden tillsammans med vaktmästare Mikael Wedin. Maten sköts fortfarande av Nyby 
Servicegrupp. 

Under en stor del av året har Vänsam på olika sätt framfört synpunkter på det nuvarande 
parkeringsbeståndet kring Nyby Trygghetsboende. Problemet uppkom sedan Uppsala kommun 
sålt mark till Brf. Magnolia som nu byggt ett stort antal lägenheter som nu är bebodda och som har 
få egna parkeringsplatser vilket medfört att platserna som finns framför Trygghetsboendet nu även 
får tå emot bilar från omkringboende. Därmed har ett stort antal parkeringsplatser som tidigare bl.a. 
använts av besökare till de olika programmen som medlemsorganisationerna erbjuder boende och 
besökare försvunnet vilket medfört att äldre personer med olika former av funktionsnedsättningar 
har svårt att delta i verksamheterna. Parkeringsfrågan är ständigt aktuell och vår förhoppning 
är att parkeringsplatserna utefter Leopoldsgatan 1,3, 5 och 7 får markeringar att endast 
boende och besökare till Nyby Trygghetsboende har tillgång till dessa. 

Vänsams styrelse kommer fortsatt arbeta för en upprustning av bland annat aulan. Den tidigare 
trasiga vikväggen är nu åtgärdad. Hörslingan i aulan, bord och stolar kommer att åtgärdas enligt 
vaktmästare och aktivitetshandledare Mikael Wedin. Aulan används i stort sett hela veckan och slits 
hårt samt ljud och ljus är just nu inte det bästa för åhörarna. Fr.o.m. 1 januari 2020 övertar Uppsala 
kommun driften av Trygghetsboendet. 

Korvgrillningen på söndagseftermiddagarna har utgått efter utvärdering av tidigare års arbete med 
planering, bemanning och inköp. 

Väntjänst: 
Medarbetarna i Vänsam, de så kallade "Väntjänstgiv,arna" utför ett fantastiskt arbete för sina 
medmänniskor, oavsett om det rör sig om en eller ett par timmar i veckan så är uppskattningen från 
mottagarna stort och arbetet möts med stor tacksamhet. 
En uppskattning från Vänsam för uppgiften är den "Väntjänstträff" som vi inbjuder till en gång om 
året. Den 4 juni inbjöd Vänsam till en uppskattad resa till Örbyhus där vi fick en information från 
guide om slottets historia, sedan vandrade vi till Restaurang Erik XIV där lunch intogs. Därefter 
fortsatte resan till Tobo Glasblåseri där vi beställt visning av glasblåsning och en intressant historik. 
Resan uppskattades av de 26 deltagarna, (totalt var 42 väntjänstgivare inbjudna). Tid fanns även 
under dagen för promenader och samtal. Vi tackar Väntjänstkommitten för planeringen av resan. 

Bibliotek: 
Biblioteket som har ett innehåll som tilltalar de flesta av oss har ett stort besöksantal och är något av 
en samlingspunkt vid Trygghetsboendet. 13 damer och 2 reserver har i schema upprätthållit öppet-
tiderna som är mellan 12.30 — 15.00 på måndagar, onsdagar och torsdagar. Under året har 1 218 
böcker utlånats och besöksantalet har varit cirka 1 384 personer (872 kvinnor och 512 män). 
Högläsning har erbjudits i Fururumrpet på torsdagar med omkring 8 — 11 deltagare per tillfälle. 325 
personer har deltagit och 2 damer har delat på veckorna. Det har varit 4 möten med Bibliotek-
Uppsala under året och då har alla som arbetar i biblioteket deltagit, möten där information och 
samtal förs kring bibliotekets arbete. Biblioteket höll stängt under juli månad, dock var biblioteket 
öppet på måndagar till allas glädje. Under jul och nyår (20/12-2019-13/1-2020) hade damerna en 
välbehövlig vila. Vi noterar med glädje att besöken och utlåning av böcker har ökat under året vilket 
visar på att biblioteket fyller en funktion och att böcker gör oss människor gladare och fris are. 
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Kulturprogram: 
Vänsams kulturprogram har under 2019 varit på fredagar vilket har fungerat utmärkt. Ett program 
erbjöds dock på en lördag då Tensta Spelmanslags medlemmar fortfarande har arbeten under • 
veckan, men det är trevligt att kunna erbjuda underhållning även på en helg. 
8 februari. Lighthouse Band Uppsala. Musik från 60-tal till nutid. Ca 90 besökare. 
15 mars. Kören Opalerna sjöng in våren under ledning av Birgitta Öman. Övriga medverkande 
var Anders Öman, saxofon och flöjt samt Bertil Teodorsson, gitarr. Ca 74 besökare. 
5 april. Sköna schlagers och hippa hits med Ako och Grosse. De bjöd på glada och svängiga 
schlagers från 40 — 80 talen. Det var hög deltagaraktivitet och mycket allsång. Kostnaden delades 
här mellan Vänsam och Bibliotek Uppsala. Ca 120 besökare. 
10 maj. "Salig blandning". Lars Gunnar Wiklund sjöng och berättade "skolsånger". Dan 
Andersson, Nils Ferlin, Carl-Anton, Evert Taube, Lasse Berghagen m.fl. Ca 85 besökare. 
13 september. Trio Fobi. "Visor och vispop", sång och musik från våra kända vispoeter. Ca 95 
besökare. 
11 oktober. Einars orkester med Ann-Kristin Eriksson. "Höstunderhållning". Ca 105 besökare. 
9 november. Tensta Spelmanslag. Ca 98 besökare. 
6 december. "En glimt av solsken" - en grupp ur Solskensorkestern (7 pers.) spelade svensk 
schlager från 30- och 40- talen. Ca 91 besökare. 

Kulturprogrammen är mycket uppskattade av "våra" besökare som kommer från i stort sett hela 
Uppsala med omgivningar. Vid varje kulturprogram är det kaffeservering vilket utökar gemen-
skapen besökare emellan och dessutom ger tid för samtal och reflektion om det kulturprogram som 
man fått lyssna till. 

Informationsarbete 
Vänsams informationsmaterial. 
Informationen om Vänsams verksamhet sker dels genom alla aktiviteter som sker under året samt 
genom vårt expeditionsarbete och våra informationsblad. "Välkommen i VÄNSAMS 
medarbetarlag" finns på anslagstavlor och på expeditionen för utdelning med hopp om att nya 
medarbetare anmäler sig till "Väntjänsten". 

Blanketten "Överenskommelse mellan Dig som ideell Väntjänstmedarbetare och Vänsam" delas ut 
till alla medarbetare för underskrift, denna blankett gör det tydligt vad som avses med frivilligarbete 
i Vänsams regi, tydlighet undanröjer eventuella uppkomna situationer till gagn för båda parter. 

TACK 
Till Uppsala kommun, ledning och personal vid Nyby Trygghetsboende/Servicehus, alla 
medarbetare inom VÄNSAM samt de föreningar som engagerat deltagit i vårt gemensamma arbete. 

Styrelsen för samverkansföreningen VÄNSAM 

/Gun Mases Stig Sjölund 

_ 
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Birgitta Eklund Rolf Wallin/Inger Grandell 

Elaine Pettersson Maud Lundström 



Protokoll fört vid Vänsams årsmöte i Nyby 

Trygghetsboende den 27 februari 2020. 

§1 Mötets öppnande 

Gun Mases, Vänsams ordförande, hälsade alla deltagare i årsmötet välkomna och 
särskilt Jan Ask, UPS ordförande, som fått uppgiften även i år att inleda Vänsams 
årsmöte med aktuell information i frågor som gäller de äldre i Uppsala kommun. UPS 
har ju fått ansvaret att stödja äldre människor när det gäller förmågan att kunna 
påverka politikerna i många frågor. Uppsala kommun vill ju gärna kalla sig 'en 
äldrevänlig stad'. Detta gäller även kransorterna. Det finns ju listor på vad kommunen 
vill göra för de äldre men vad är det som blir gjort? När en parkbänk är skadad ska 
den bytas ut men i stället tas den bort. Detta var bara ett exempel. Uppsala kommun 
ligger på plats 216 av 240 kommuner i Sverige ifråga om äldreomsorg. Detta är 
nästan sämst i Sverige. Här finns det mycket att jobba för. För sina orädda 
kommentarer om Uppsala kommun i äldrevården fick Jan Ask kraftiga applåder och 
en tulpanbukett av Vänsams ordförande Gun Mases och som en särskild ynnest så 
fick han själv välja färg på de tulpaner han fick. 

Därefter kunde Gun Mases förklara årsmötet för öppnat. 

§ 2 Fråga om årsmötet är behörigt utlyst 

Denna fråga besvarades med ett kraftigt ja. 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Även denna fråga kunde med ja besvaras. 

§4 Val av presidium 

I presidiet valdes till ordförande Folke Moberg och till sekreterare Dahn Sundberg 
vilka nu båda intog sina platser på podiet. Årsmötesordföranden Folke Moberg tog nu 
klubban i handen och tackade för det förtroende han fått att leda årsmötets 
förhandlingar. Till protokolljusterare och tillika rösträknare valdes Anita Berger och 

Birgitta Eklund. 

§ 5 Fastställande av röstlängd 

Röstlängden kunde nu fastställas efter en upprättad förteckning med 21 namngivna 

ombud. Denna röstlängd godkändes av årsmötet. 

§ 6 Verksamhetsberättelse för 2019 inkl, ekonomisk redovisning 

Den upprättade Verksamhetsberättelsen lästes upp av mötesordföranden i korta 

sammandrag av rubrikernas innehåll och ombuden fick möjlighet att kommentera det 

upplästa innehållet men ingen tog vara på denna chans. 



I samband med Verksamhetsberättelsen redogjordes även för den ekonomiska 
redovisningen av kassören Stig Sjölund. Han kunde också visa på ett plusresultat i 
Vänsams ekonomi. 

§ 7 Revisionsberättelse 

Leif Johansson, ordinarie revisor, läste nu upp revisionsberättelsen som upprättats 
vid årets revision. Den omfattar både Verksamhetsberättelse, ekonomisk 
Resultaträkning och Balansräkning för året 2019. Det kunde sammanfattningsvis 
konstateras att 'läget är gynnsamt'. Därmed kunde den upplästa revisionsberättelsen 
godkännas att läggas till handlingarna. 

§ 8 Fråga om ansvarsfrihet 

1 sin revisionsberättelse har revisorerna föreslagit att årsmötet beviljar styrelsen 
ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar. Denna fråga bifölls som ett svar på 
revisorernas förslag att läggas till handlingarna. 

§ 9 Val av styrelse för 2020 — 2021 

Detta val började med frågan om vem som varit valberedning för de val som nu 
följer. Jo, enligt årsmöte 2019 beslutades att den då valda styrelse skall verkställa 
valberedningens uppdrag. Så har det också blivit. 2019 års styrelse har verkställt 
förslag till ny styrelse och kommittéer vid årsmöte 2020. Därför blir det Gun Mases 
som kommer att föra valberedningens talan. 

Ordförande: Gun Mases, Svenska kyrkan G:a U-a församling, omval 2020 — 2021 
Kassör: Stig Sjölund, SPF ldun, omval 2020 2021 

Sekreterare: Birgitta Eklund, PRO Svartböcken, vald p62 år, 2019 — 2020 

§ 10 Fastställande av föreningarnas val av en (1) ordinarie ledamot samt en (1) 

suppleant för 2020: 

Klubb Nyby: Sune Pettersson ordinarie och Margareta Hillgren suppleant 
RPG i Gamla U-a: Birgitta L Johansson ordinarie och Siri Johansson suppleant 
PRO Svartbäcken: Kristina Eriksson ordinarie och Inger Grandell suppleant 
SPF 'dun: Maud Lundström ordinarie och Stig Sjölund suppleant 
Svenska kyrkan G:la U-a församling: Gun Mases ordinarie och Siw Björkgren suppl. 

Österledskyrkan: Hans Bergström ordinarie, suppleant vakant 

Adjungerade: (ingår ej i styrelsen) Maria Berg, värdinna vid Nyby Trygghetsboende 
Daniel Hawkins, Träffpunkten 
Elisabeth Fougman, serveringskommittén 



§ 11 Val av revisorer för 2020: 

Ordinarie revisorer: 

Revisorsuppleant: 

§ 12 Val av komittUr: 

Väntjänstkommitt för 1 år: 

Serveringskommitté för 1 år: 

Kulturkommitté för 1 år: 

Evert Sandk, omval 
Leif Johansson, omval 
Gunvor Toorell, omval 

Gun Mases, omval, sammankallande 
Birgitta Eklund, nyval 

Elisabeth Fougman, omval, sammankallande 
Calle Fougman, omval 
Solveig Norrby, omval 
Viola Löhman, omval 

Gun Mases, omval, sammankallande 
Hans Bergström, omval 
Maud Lundström, omval 
Siri Johansson, omval 
Inger Gran dell, omval 
Sune Pettersson, omval 

§13 Val av valberedning: 

Årsmötet beslutade att den nyvalda styrelsen skall verkställa valberedningens 
uppdrag. 

§ 14 Årsavgift för2021 

Årsavgiften för 2021 beslutades förbli oförändrad 500:-. 

§ 15 Beslut om verksamhetsplan samt budget 

Gun Mases presenterade Verksamhetsplan för 2020 med en kort sammanfattning av 
dess innehåll. Planen har aktualiserats efter de eventuella förändringar som skett 
under året. Det man särskilt har upplevt är att Biblioteket har fått en större uppgift i 
och med att ha fått ta över mycket av Träffpunktens uppgifter som inte fungerat till 
fyllest. Där har vi verkligen förstått att Vänsam har sin uppgift för Nyby 
Trygghetsboende. 

Ifråga om budget meddelade kassören Stig Sjölund att Vänsams verksamhet under 

2020 fått ett kommunalt bidrag ökat med 2 000:-, från 16 000:- till 18 000:-. Detta 

gläder oss verkligen och vi hoppas även på att kommunens bidrag kommer att ligga 

på det högre beloppet även för 2021. 

Med dessa förklaringar gällande Verksamhetsplan och Budget gav årsmötet sitt 
godkännande att lägga planerna för dessa verksamheter till handlingarna. 
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Dahn Sundberf:) 
Sekreterare 

Anita Berger 
Justerare 
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• Bir itta Ek 
Justerare 

§ 16 Till årsmötet inkomna ärenden 

Några ärenden att behandla har inte kommit styrelsen tillhanda. 

§ 17 Information och övriga frågor 

Här har Gun Mases som representant för Kulturkommittén informerat om Vänsams 
närmast liggande aktiviteter. Efter detta presenterade SPF Idun sina aktiviteter och 
till sist fick man höra vad PRO Svartbäcken ville göra reklam för. 

§ 18 Årsmötets avslutande 

Nu tog Birgitta L Johansson till orda och ville rikta ett tydligt beröm och stort tack för 
att vi får ha Vänsam att dra nytta av som organisatör av allt arbete som utförs här för 
våra äldre i vår stadsdel. Gun Mases byggde sedan på med att rikta Vänsams tack 
först till Mats Larsson som nu avgått från sitt arbete i styrelse och praktiskt arbete. 
För detta ska han få en orkidé att njuta av. Sedan har vi flera tulpanbuketter att dela 
ut. Elaine som avgått från styrelsen, presidiet med Folke och Dahn, Elisabeth och 
Calle för serveringen. Ett stort tack till alla som jobbar för Vänsam. Nu tog Folke 
Moberg hand om mikrofonen och ville också önska Vänsam Ett gott nytt år! och 
därmed förklarade han 2020 års Årsmöte avslutat. 

Gamla Uppsala den 27 februari 2020 
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